
Náš natáčecí den na ČVUT 
Dne 26. ledna 2021, okolo druhé hodiny, jsme se s týmem sešly na Kulaťáku. Jelikož byly 

nařízené restrikce, sešly jsme se pouze v počtu tří – paní učitelka, Julča a já Anička. Ten den byl pro 
nás významný, protože jsme se měly sejít s naším pamětníkem. Velmi jsme se na setkání těšily. 
Cestou na místo setkání jsme si povídaly o všem možném. Řeč se však nejvíce týkala jediného tématu 
– vyprávění našeho pamětníka. Byly jsme trochu nervózní, protože to bylo naše první setkání, ale 
Julča nás uklidnila a řekla, že je to velmi milý a veselý člověk. 

Po několika minutách jsme se dostaly před strojní fakultu ČVUT. Náš pamětník, pan Vojtěch 
Petr, už na nás čekal. Julča měla pravdu, už od prvního pohledu byl velmi milý a sympatický. Hned se 
s námi dal do řeči a protáhl nás do atria fakulty. Na začátek natáčení pro nás měl připravenou 
prohlídku svého pracoviště, což bylo velmi milé.  

Sešli jsme po schodech do přízemí a uličkami jsme se dostali do ohromné haly. Ta hala byla 
velká jako hangár pro letadla. Bylo tam ticho, jelikož studenti měli distanční výuku a do školy se vrátit 
nemohli. Měli jsme to celé pro sebe. Pan Petr jako správný průvodce se chopil svého výkladu a začal 
nám jednotlivé stroje představovat. 

Říkal nám, k čemu jaký stroj slouží, ukazoval nám ty nejvyspělejší lasery, a dokonce nám 
ukázal i to, jak některé stroje fungují. Najednou se z tiché haly stala hlučná fabrika, až jsme si musely 
zakrývat uši rukama. Přesto to byla velmi zajímavá ukázka práce pana Petra, kterou jsme směly 
okoukat. Po zajímavém výkladu následovala prohlídka i kanceláře pana Petra.  

Po přípravě materiálů jsme se všichni pohodlně posadili a nové, a ještě zajímavější vyprávění 
mohlo začít!  

          

Pan Vojtěch Petr nás provází po ČVUT 


